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EDUCATION

California State University, Long Beach (CSULB), California

Bachelor's Degree, Computer Science, December 2005
Relevant Course Work
· Operating Systems

· Microsoft Visual Studio .Net 

· Advanced C++ Programming

· Website Development with PHP

· System and Network Administration

· Database Fundamentals

· Software Engineering

Awards and Commendations

· President’s List (Fall 2005 CSULB) 

· Dean’s List (Fall 2004 CSULB)

· President’s List (Fall 2003 CSULB)

EMPLOYMENT EXPERIENCE
April 2007 - Present
Web Application Developer - RPA: Joined the RPA interactive team to redesign and restructure the Honda Automobile Website; redesign and build Honda Civic Tour 2008 Microsite as the main developer; Implements Omniture web analytics solution for both Honda Automobile Website and Honda Civic Tour Microsite; maintained Honda Civic Tour Microsite, La-Z-Boy online Ad-Builder application and SoyJoy Website;  Currently working on the redesign of the Pentax Imaging Website and the Acura Compare site.
February 2006 - February 2007

Web Developer - Hamon & Associates: Maintained, improved functionalities and user experiences for high traffic websites such as Boschappliances.com and Thermador.com; Built, maintained and enhanced extranet applications and content management systems; Developed database driven websites with rich media.
May 2004 - September 2004
Application Developer Internship - Wincas Technology: Developed Lotus Notes applications; tailored Macros for Excel Spreadsheet with Microsoft VBA technology based on clients’ specific needs. 
May 2003 - September 2003

Student Tutor - Santa Monica College: Answered questions regarding computer network, application development and operating systems; advised students on programming assignments and term projects.

TECHNICAL SKILLS

· Software Programming: Developing windows applications with friendly GUI by utilizing C# and VB languages of the Microsoft .NET framework.

· Web Development: Creating dynamic database-enabled websites with PHP and MySQL; Developing interactive database-enabled, XML driven websites with ColdFusion, ASP.NET and MSSQL; Enhancing user experience with Web 2.0 techniques such as AJAX with various JavaScript frameworks (JQuery, YUI) 
· Web Server: Setting up and maintaining Microsoft Internet Information Service and Apache web server with PHP capability.

· Database Server: Configuring and maintaining MSSQL server and MySQL database server; Deploying and backing up databases.

· Computer Network: Configuring, implementing and maintaining medium scale local area network with Windows server 2003 family and various Linux distributions.
· Technical Writing: Preparing requirements, specifications, software management plan, design documents, user manuals for every phase in the software life cycle.

马达荣

中国 上海市 虹口区
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教育背景
美国加州州立大学长滩分校, 于2005年12月取得计算机科学学士学位（百度百科连接）California State University, Long Beach (CSULB)
修读的相关专业课程
· 操作系统（Operating Systems）
· 微软.Net编程（Microsoft Visual Studio .Net）
· 高级C++编程（Advanced C++ Programming）
· PHP网站开发（Website Development with PHP）
· 系统和网络管理（System and Network Administration）
· 数据库基础（Database Fundamentals）
· 软件工程（Software Engineering）
奖项及嘉许
· 2005年校长荣誉榜President’s List (Fall 2005 CSULB) 

· 2004年院长荣誉榜Dean’s List (Fall 2004 CSULB)

· 2003年校长荣誉榜President’s List (Fall 2003 CSULB)

工作经验  
2007年4月至今年
网站应用程序开发工程师 – 美国RPA公司：2007年加入RPA公司的互动团队，参与Honda本田汽车公司北美官方网站的重新设计和重新开发。2008年成为主力开发工程师，重新打造本田汽车公司的Honda Civic Tour网站。2009年负责SoyJoy官方网站，Pentax北美官方网站的开发。2010年为主力工程师，为本田汽车公司高端品牌Acura阿库拉建立Compare网站。
2006年2月到2007年2月
网站开发工程师 – 美国Hamon & Associates公司：负责为客户开发各类型Extranet应用程序和CMS。负责管理，维护，更新高流量大型网站Bosch博世厨具北美官方网站和博世高端品牌Thermador的网站。
2004年5月到9月
应用程序开发工程师（实习）– 香港Wincas Technology公司：开发IBM Lotus Notes应用程序。根据客户要求，用微软VBA技术帮客户量身订造Excel的Macro程序。 
2003年5月到9月
辅导员 – 美国加州圣塔莫尼卡大学：为自习课的学生们解答各种关于计算机科学的问题，比如计算机网络，应用软件开发，操作系统。
技能技术  
· 软件编程：利用微软.NET的 C#和VB语言开发Windows应用程序。
· 网站开发：运用PHP和MySQL，Coldfusion，ASP.Net和MSSQL来开发互动网站和网页应用程序。运用JQuery，YUI等Javascript框架，加入Web2.0 AJAX的新技巧，让用户体验得到提升。
· 网站服务器：设置，维护和管理微软的IIS服务器，和Apache服务器。
· 数据库服务器：设置，维护和管理微软的MSSQL服务器和MySQL服务器。部署数据库和备用数据库。
· 计算机网络：设置和部署中小型计算机网络，包括Windows Server系列和多种Linux发行版的服务器。
· 技术写作：预备和编写项目要求，软件规格，管理计划，设计文件，和用户说明书。
